
Zápis ze zasedání Ekonomické komise dne 8. 6. 2023, 16:00 hod., online

Přítomni: Gabriela Bosňáková, Magdalena Hynčíková, Jakub Končelík, Pavel Szobi,

Martin Tremčinský, Eliška Vejchodská

Omluveni:

Hosté: Ondřej Blažek

1. Schválení návrhu programu

Program zasedání byl schválen.

Pro: 6 (Gabriela Bosňáková, Magdalena Hynčíková, Jakub Končelík, Pavel Szobi,

Martin Tremčinský, Eliška Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

2. Výroční zpráva FSV UK

Diskuze: Ondřej Blažek uvedl, že dokument vznikl za úzké spolupráce s

ekonomickým oddělením. Pavel Szobi se položil dotaz stran U3V - proč se objevuje

tak velká disproporce počtu účastníků u jednotlivých kurzů. Jakub Končelík

odpověděl, že disproporce je u těchto kurzů normální a mnoho frekventantů

navštěvuje kurzy opakovaně. K doplňujícímu dotazu Pavla Szobiho - jak je U3V

finančně prospěšná pro FSV UK - Ondřej Blažek odpověděl, že U3V patří do hlavní

činnosti FSV UK, celoživotní vzdělávání je jedním z pilířů fakulty a je považováno za

službu veřejnosti. Ekonomicky to není předmětné, účastníci neplatí velké částky (500

Kč). Vyučující to dělají ve volném čase z vlastního zájmu.

Ondřej Blažek dále doplnil, že je nutné vyřešit organizování letních škol v systému

fakluty. V jednání s Rektorátem UK je nyní zařazení této činnosti - hlavní či nikoli, a

to kvůli využívání prostor nového areálu v Jinonicích, dotacím atd.

Eliška Vejchodská se v diskusi zeptala na přehled vyplacených stipendií a s tím

spojené výkyvy - může si FSV stanovit, kolik bude vyplácet na stipendiích? Ondřej

Blažek odvětil, že lze vyplácet různé typy stipendií za různou činnost/výsledky. Po

pandemii dochází k větším výkyvům (důvodem jsou menší příjmy kvůli odpuštěným

poplatkům za delší studium). Dostávají se podpůrná stipendia, doktorandská

stipendia, také existuje položka za činnost zvláštního zřetele pro stipendia (to vyplácí

primárně instituty). Do fondu proudí pouze poplatky od studentů za delší studium.

Aktuálně je fond stabilizován a nepředpokládá se, že bude klesat. Jan Končelík

doplnil, že pro doktorské studenty jsou stipendia cestou, jak je ocenit za jejich

akademickou práci.



Návrh usnesení č. 1: EK AS FSV UK doporučuje plénu AS FSV UK schválit

výroční zprávu FSV UK v předložené podobě.

Pro: 6 Gabriela Bosňáková,Magdalena Hynčíková, Jakub Končelík, Pavel Szobi,

Martin Tremčinský, Eliška Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

3. Zpráva o hospodaření FSV UK za rok 2022

Diskuze: Ondřej Blažek uvedl, že zpráva byla vyplněna ve spolupráci se všemi součástmi
děkanátu, a také s rektorátem, přičemž vychází se ze zažitého vzoru.Účastníci zasedání se
shodli na tom, že dokument úzce souvisí s rozpočtem FSV UK, který byl probírán na
květnovém zasedání Ekonomické komise FSV UK. Jan Končelík upozornil, že zprávu je
nutné projednávat v této konkrétní podobě, nelze ji měnit. Pavel Szobi pro informaci doplnil,
že zpráva pojednává primárně o stavebním projektu v Jinonicích.

Návrh usnesení č. 2: EK AS FSV UK doporučuje plénu AS FSV UK schválit

Zprávu o hospodaření FSV UK za rok 2022 v předložené podobě.

Pro: 6 Gabriela Bosňáková,Magdalena Hynčíková, Jakub Končelík, Pavel Szobi,

Martin Tremčinský, Eliška Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

4. Různé

Domluva dalšího zasedání Ekonomické komise AS FSV UK: Členové komise

se shodli na datu dalšího zasedání, a to dne 26. 9. 2024 (úterý), od 17:00.

Zapsala:Magdalena Hynčíková, zapisovatelka Ekonomické komise AS FSV UK

Kontrola: Pavel Szobi, předseda Ekonomické komise AS FSV UK


